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PROTOKÓŁ  NR  IV/07 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  8 lutego  2007 roku 

 
 
IV Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 

1. Sprawy  regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołu z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2007 rok (druk nr 1) 
b) zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie zadania inwestycyjnego (druk nr 2), 
c) likwidacji jednostki budżetowej Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 

Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu (druk nr 3), 
d) Przyjęcia Statutu Kostrzyńskiego Centrum Kultury (druk nr 4), 
e) powołania komisji dyscyplinarnej I instancji (druk nr 5) 
f) powołania komisji dyscyplinarnej II instancji (druk nr 6) 
g) powołania pocztu sztandarowego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
h) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8) 
i) planu pracy Rady Miasta, Komisji stałych Rady Miasta i zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2007 rok (druk nr 9). 
j) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą 

/bądź wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą / (druk nr 10). 
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5. Sprawy różne. 
 
Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że porządek obrad sesji Radni 
otrzymali przed dzisiejszą sesją i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wystąpić z 
wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad sesji.  
 
Radny B. Samosionek wnioskował, aby z pkt. 3 – podjęcie uchwał, przesunąć jako 
punkt 2 porządku obrad sesji, przed sprawozdaniem Burmistrza,  ppkt. j) w sprawie 
odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą 
/bądź wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą / (druk nr 10). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że powyższy punkt był omawiany  
posiedzeniach komisji oraz na wspólnym posiedzeniu w dniu 31.01.07 r. , na którym 
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ustalono, że Rada Miasta w tej sprawie wypowie się w formie stanowiska, a nie 
uchwały Rady. Radni na posiedzeniu Komisji zobowiązali Przewodniczącego Rady do 
przygotowania  i wysłania Wojewodzie pisma, w którym wyrażają negatywne 
stanowisko względem sposobu pozbawiania stanowiska Burmistrza Miasta Andrzeja 
Kunta. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wnioskował, o 
wykreślenie ppkt. j)  z pkt. 3, a wprowadzić po pkt. 2, pkt. 3 do porządku obrad sesji, 
jako stanowisko Burmistrza Miasta i Rady Miasta, w powyższej sprawie. 
Ponadto Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie pod obrady sesji, jako 
ppkt. j) projektu uchwały w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 11), który był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. 
 
Radny B. Samosionek przypominał, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 24 stycznia br. wszyscy radni, członkowie tej Komisji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie opowiedzieli się za podjęciem uchwały o odmowie wygaśnięcia mandatu 
Burmistrzowi Miasta. Radny zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Adama 
Bogdańskiego, aby przedstawił opinię Komisji Spraw Społecznych w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Komisji A. Bogdański stwierdził, że Komisja wypracowała 
stanowisko, w którym popiera Burmistrza Miasta. Ustalono również, że ostatecznie 
zdanie w tej sprawie zostanie podjęte na wspólnym posiedzeniu Komisji, ponieważ w 
tym czasie istniała  możliwość pozyskania dodatkowych informacji.  
 
Radna S. Martynowicz stwierdziła, że również przygotowała stanowisko Rady Miasta 
w tej sprawie. Radna  wnioskowała o ogłoszenie przerwy, aby umożliwić Radnym 
zapoznanie się z treścią tego stanowiska. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zaproponował, aby rozdać radnym stanowisko, z 
którym mogą zapoznać się podczas obrad sesji, ponieważ punkt ten będzie 
rozpatrywany po sprawozdaniu Burmistrza. 
 
Radna S. Martynowicz wnioskowała o ogłoszenie 10 min przerwy. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z pytaniem, czy są jeszcze inne 
wnioski do porządku obrad sesji. 
 
Radny B. Samosionek stwierdził, że zdania radnych były podzielone, ponieważ 7 
radnych głosowało „za” i 7 radnych było „przeciw” podjęciu uchwały w sprawie 
odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu burmistrza. 
 
Burmistrz A. Kunt stwierdził, że podjęcie stanowiska, nie wyklucza podjęcia uchwały. 
Burmistrz zwrócił się do Rady o podjęcie uchwały, ponieważ stanowisko Rady do 
niczego nie zobowiązuje Wojewody. W postępowaniu sądowym stroną będzie tylko 
burmistrz i wojewoda, a nie Rada. Ponadto moc dowodowa uchwały jest zupełnie inna 
niż stanowisko. 
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wnioski w sprawach : 
1) wykreślenia ppkt. j)  z pkt. 3, a wprowadzenia po pkt. 2, pkt. 3 do porządku obrad 
sesji, jako stanowisko  Rady Miasta w sprawie wygaśnięcia mandatu. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, 7 radnych 
głosowało przeciw. 
2) wprowadzenie pod obrady sesji, jako ppkt. j) projektu uchwały w sprawie 
upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 11), 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, 7 radnych 
wstrzymało się od głosowania. 
 
Radny Michał Kunt wnioskował, a w pkt. 3 wprowadzić podpunkt a) podjęcie 
uchwały w sprawie odmowy wygaśnięcia mandatu burmistrza miasta Kostrzyn nad 
Odrą. 
Wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 7 radnych, 8  radnych 
głosowało przeciw. 
 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie zmieniony 
porządek obrad sesji. 
Porządek obrad został przyjęty stosunkiem głosów – 10 „za” , 4 „przeciw”,                         
1 „wstrzymującym”. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
Protokół z III sesji Rady Miasta z 28 grudnia 2006 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 28 grudnia 2006 r. do           
8 lutego 2007 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
Burmistrz Miasta A. Kunt po przedstawieniu sprawozdania, stwierdził, iż Radni 
podjęli już decyzję o sposobie wyrażenia opinii w sprawie wygaśnięcia mandatu 
burmistrza. Radni  nie dają mi możliwości przedstawienia wyjaśnień w tej sprawie,  
wiedząc jakie będą konsekwencje nie podjęcia uchwały. Burmistrz dodał, że 
informował wcześniej Radnych, iż w takiej sytuacji Wojewoda w dniu jutrzejszym ma 
uprawienia do wydania rozstrzygnięcia zastępczego z klauzulą natychmiastowej 
wykonalności i powierzenia obowiązków komisarzowi. Burmistrz podziękował 
Radzie, poprosił Panią Skarbnik Wandę Dudziak o przedstawienie projekt budżetu 
miasta na 2007 rok i opuścił obrady sesji. 
Radny Michał Kunt zgłosił wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej w sprawie 
podjęcia uchwały o odmowie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu burmistrza. 
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Ad. 3 – Stanowisko Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż Rada powinna przystąpić do pkt. 3, 
w którym Burmistrz mógł złożyć wyjaśnienia. Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, 
czy Burmistrz upoważnił któregoś z pracowników do złożenia wyjaśnień. 
W związku z tym, iż nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący Rady M. Tatarewicz 
zaproponował przejście do zapoznania się ze stanowiskiem Rady Miasta w sprawie 
wygaśnięcia mandatu, przygotowanym przez Radną S. Martynowicz. 
 
Radca prawny Urzędu pan Andrzej Ksokowski nie zgodził się z zapisem w brzmieniu: 
„Dlatego nie znajdujemy podstaw do wygaśnięcia mandatu Burmistrza Miasta 
Andrzeja Kunta, gdyż :”. Radca zaproponował, aby ten zapis zaczynał się od: 
„Informujemy , że nie znajdujemy …”. Również pkt. 2 tego stanowiska wymaga 
zredagowania. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do autorki stanowiska, Radnej S. 
Martynowicz, czy wyraża zgodę, aby przy współudziale radcy prawnego Urzędu 
dokonano przeredagowania tego tekstu. 
Radna S. Martynowicz stwierdziła, że radca prawny jest osobą jak najbardziej 
kompetentną i przychyla się, aby przedłożony tekst stanowiska został właściwie 
zredagowany. 
Radny B. Samosionek wnosił o ponowne rozpatrzenie uchwały Rady, skoro nawet 
radca prawny twierdzi, że burmistrz nie miał obowiązku składania oświadczenia. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz odnosząc się do powyższej propozycji, 
przypomniał, że w tej sprawie wpłynął już wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 
Następnie zaproponował 15 minut przerwy na zredagowanie stanowiska Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz przedstawił treść stanowiska Rady Miasta 
Kostrzyn nad Odrą.  
Radny R. Andrys wnioskował, aby po wyrażeniu „ złożył je w ustawowym terminie w 
Urzędzie Miasta” dopisać : ”Kostrzyn nad Odrą”. 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej uwag – Przewodniczący Rady                         
M. Tatarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Rady Miasta. 
Rada Miasta jednogłośnie przyjęła stanowisko, które stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  
Radny R. Andrys odniósł się do wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej, proponując, 
aby sesja odbyła się w dniu 9 lutego br. o godz. 7.30 w sali narad Urzędu Miasta. 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poinformował, iż po konsultacji z radcą 
prawnym Urzędu, Rada Miasta ma 30 dni na podjęcie uchwały od daty wpływu pisma 
Wojewody do Urzędu. 
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Radca prawny Urzędu A. Ksokowski stwierdził, że pismo Wojewody nie jest 
wezwaniem, a więc termin podjęcia uchwały przez Radę upływa 19 lutego br. 
Radny B. Samosionek był zdania, iż Rada Miasta nie  powinna rozpatrywać  tej 
sprawy w kontekście prawnym, tylko mając na względzie aspekty ludzkie.  
Radny M. Kunt stwierdził, że Wojewoda wielokrotnie zmieniał zdanie, co do 
terminów składania oświadczeń. W pierwszego później się wycofał, zawiadamiając 
Radę o niedotrzymaniu terminu przez Burmistrza. Podobna sytuacja miała miejsce w 
stosunku do Rady Miasta Gorzowa, gdzie Wojewoda określił termin do 20 lutego br., 
z którego później również się wycofał. W związku z powyższym Radny uznał, iż przy 
ustalaniu terminu sesji nadzwyczajnej nie należy brać pod uwagę terminów 
określanych przez Wojewodę. 
 
Radca prawny Urzędu poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
Przewodniczący Rady zobowiązany jest zwołać sesję w terminie 7 dni od dnia 
złożenia wniosku. 
Radny K. Wojtala stwierdził, że konsultację i rozmowy już miały miejsce, dlatego też 
zwrócił się do Przewodniczącego Rady  o poddanie pod głosowanie wniosku o 
zwołanie sesji w dniu jutrzejszym. 
 
Radny R. Andrys zmodyfikował swój wniosek, proponując, aby termin sesji 
nadzwyczajnej został ustalony z radnymi podczas przerwy w obradach. 
 
Ad. 4 – Podjęcie uchwał. 
 
a) Projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Kostrzyn nad Odra na 2007 rok                
(druk nr 1) 
  
Projekt budżetu miasta na 2007 rok w formie audiowizualnej przedstawił Skarbnik  
Miasta pani W. Dudziak. Ponadto poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu 
komisji Burmistrz Miasta przedstawił autopoprawki do projektu budżetu. 
Autopoprawki Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą do projektu budżetu na 2007 r. 
stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś  Radnych 
chce zabrać głos w sprawie projektu budżetu miasta ? 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów pan P. Tadla stwierdził, 
że projekt budżetu miasta był przedmiotem głębokiej analizy na wspólnym 
posiedzeniu Komisji w dniu 31 stycznia br., na którym każdy radny miał możliwość 
zadania pytań. Projekt budżetu miasta został przygotowany przez zespół pracowników 

 



 

 

6 

Burmistrza jeszcze przed wybraniem nowej Rady. Przewodniczący Komisji P. Tadla 
oznajmił, że przyszłoroczny budżet będzie konstruowany już przy udziale radnych. 
W związku z tym, iż projekt budżetu miasta na 2007 rok wraz z autopoprawkami 
burmistrza uzyskał pozytywną opinię radnych na wspólnym posiedzeniu Komisji, 
Przewodniczący Komisji wnosi o jego przyjęcie. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta 
na 2007 rok. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr IV/22/07 w sprawie budżetu miasta Kostrzyn nad Odrą na 
2007 rok, która stanowi załącznik nr  5 do protokołu. 
   
b) zaciągnięcia pożyczki na prefinansowanie zadania inwestycyjnego (druk nr 2), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” – podjęła Uchwałę Nr IV/23/07 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
prefinansowanie zadania inwestycyjnego, która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
  

c) likwidacji jednostki budżetowej Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu (druk nr 3), 

 
Radny P. Tadla stwierdził, że przedłożony Radzie projekt uchwały w sprawie 
likwidacji jednostki budżetowej Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu, która tak 
naprawdę jeszcze nie rozpoczęła działalności. W uzasadnieniu do projektu uchwały 
podano dane, które określają zmiany w strukturze zatrudnienia, ale bez podania  
kosztów. W budżecie miasta na 2007 r. ujęte są środki na Europejskie Centrum 
Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum 
Wspierania Biznesu, dlatego też należy umożliwić tej instytucji rozpoczęcie 
działalności. W budżecie miasta są środki na modernizację basenu na terenie 
przyległym do Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych 
oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania Biznesu. Przekazanie również tego zadania 
Kostrzyńskiemu Centrum Kultury, zbytnio obciążyłoby  działalność tej jednostki. 
Radny P. Tadla zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji podano argumenty, które 
uniemożliwiły wyłonienie w drodze konkursu dyrektora tej jednostki. Radny 
stwierdził, iż osobiście nie jest przekonany, aby w Kostrzynie brakowało osób 
mających odpowiednie kwalifikacje, a jeśli tak jest, to należałoby zweryfikować  
wymagania stawiane kandydatom.   
Radny P. Tadla wnioskował o odrzucenie przedłożonego projektu uchwały, ponieważ 
należy umożliwić funkcjonowanie Europejskie Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskie Centrum Wspierania Biznesu, jako 
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samodzielnej jednostce. Dopiero po pewnym czasie  dokonać oceny działalności tej 
jednostki i  wówczas zastanowić się innym rozwiązaniem jej funkcjonowania. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami 
„za”, 5 głosami „przeciw” i przy 2 „wstrzymujących się „ – podjęła Uchwałę Nr 
IV/24/07 w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Europejskiego Centrum Spotkań 
Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz Kostrzyńskiego Centrum Wspierania 
Biznesu, która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
d) Przyjęcia Statutu Kostrzyńskiego Centrum Kultury (druk nr 4), 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy 3 „wstrzymujących się”– podjęła Uchwałę Nr IV/25/07 w sprawie przyjęcia 
Statutu Kostrzyńskiego Centrum Kultury, która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
  
 
e) powołania komisji dyscyplinarnej I instancji (druk nr 5) 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za,  przy 1 „wstrzymującym się”– podjęła Uchwałę Nr IV/26/07 w sprawie 
powołania komisji dyscyplinarnej I instancji, która stanowi załącznik nr  9 do 
protokołu. 
 
f) powołania komisji dyscyplinarnej II instancji (druk nr 6) 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za,  - podjęła Uchwałę Nr IV/27/07 w sprawie powołania komisji dyscyplinarnej II 
instancji, która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
g) powołania pocztu sztandarowego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7), 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za,  - podjęła Uchwałę Nr IV/28/07 w sprawie powołania pocztu sztandarowego 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą, która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
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h) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                   
(druk nr 8) 

 
Radny B. Samosionek stwierdził, że w dniu 6 grudnia 2006 r. uchwałą Rady ustalono 
skład Komisji Rewizyjnej, która rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody została 
zweryfikowana. Zgodnie  z tym rozstrzygnięciem członkiem Komisji Rewizyjnej nie 
może być Wiceprzewodniczący Rady, a w skład Komisji powinny wchodzić 
przedstawiciele wszystkich klubów. W związku z tym, iż w składzie Komisji 
Rewizyjnej nie ma przedstawiciela Komitetu Wyborczego „Kostrzyn Nasz dom” – 
Radny B. Samosionek  zgłosił kandydaturę Radnego K. Wojtalę, który posiada 
odpowiednie kwalifikacje, wykształcenie wyższe i przez wiele lat zajmował 
kierownicze stanowisko. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz wyjaśnił, że Wojewoda stwierdził nieważność 
uchwały tylko do punktu 3 uchwały dotyczącego radnego Mieczysława Jaszcza,  
ponieważ członkiem Komisji Rewizyjnej nie może być osoba pełniąca funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady. Natomiast kwestia powołania przedstawicieli klubów 
radnych nie ma odniesienia do projektu uchwały, ponieważ do dnia dzisiejszego nie 
zgłoszono Radzie powołania klubów radnych. Przewodniczący Rady poinformował, iż 
na posiedzeniu Komisji Społecznej Radny A. Żołna zgłosił kandydaturę Radnej A. 
Bajor na członka Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady wystąpił z zapytaniem, czy zgłoszone kandydaturę wyrażają 
zgodę na kandydowanie. 
 
Radna A. Bajor wyraziła zgodę. 
 
Radny K. Wojtala wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie kandydaturę Radnego  
K. Wojtali.  
Na kandydaturę Radnego K. Wojtali oddano 7 głosów „za”, 6 „przeciw”, 2 radnych 
„wstrzymało się” od głosowania. 
 
Przewodniczący   Rady M. Tatarewicz ogłosił przerwę w celu przeprowadzenia 
konsultacji z radcą prawnym Urzędu. 
Radca prawny Urzędu A. Ksokowski wyjaśnił, iż Statut Miasta nie reguluje sposobu 
wyboru głosowania nad poszczególnymi kandydatami do składu Komisji Rewizyjnej. 
Na podstawie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym  Rada podejmuje uchwały 
zwykła większością głosów. W związku z tym, iż 2 radnych wstrzymało się od 
głosowania, to również druga kandydatura ma szanse w głosowaniu. 
 
Radny M. Kunt przypomniał, że podobna sytuacja miała miejsce przy głosowaniu nad 
wnioskami w sprawie wynagrodzenia burmistrza. Przewodniczący Rady w tym 
przypadku poddał pod głosowanie tylko jeden z wniosków, nie głosując wniosku 
radnych o podwyższenie wynagrodzenia.  
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Radca prawny Urzędu wyjaśnił, że w przypadku oddania 8 głosów „za” jedną z 
kandydatur, poddawanie pod głosowanie drugiej kandydatury nie było by konieczne. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej A. 
Bajor. 
Na kandydaturę  Radnej A. Bajor oddano 8 głosów „za”, 3 „przeciw”, 4 radnych 
„wstrzymało się „ od głosowania.  
 
Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały, w której w skład Komisji 
Rewizyjnej powołuje się Radną A. Bajor.   
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za, 1 „wstrzymującym się”  - podjęła Uchwałę Nr IV/29/07 , która stanowi załącznik 
nr  12 do protokołu. 
 
 
i) planu pracy Rady Miasta, Komisji stałych Rady Miasta i zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta na 2007 rok (druk nr 9). 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za,  - podjęła Uchwałę Nr IV/30/07 w sprawie ustalenia planu pracy Rady Miasta, 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta oraz przyjęcia planów 
pracy Komisji stałych Rady Miasta na 2007 rok , która stanowi załącznik nr  13 do 
protokołu. 
 
j) upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 11) 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za,  - podjęła Uchwałę Nr IV/31/07 w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą, która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
Ad. 5 – Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny M. Kunt wnioskował (na piśmie) o zdjęcie z pomnika gen. Karola 
Świerczewskiego tablicy z napisem „Oto ideał człowieka, za naszą wolność padł”. 
Radny uzasadniając swój wniosek podał kilka powodów przemawiających za 
usunięciem  tablicy. Do nich zaliczył powody historyczne, a mianowicie, że 
Świerczewski popełnił zbrodnie przeciwko narodowi polskiemu, zginął przede  
wszystkim w walce o władzę, a nie w walce o wolność. Ponadto Radny zwrócił 
uwagę, że pomnik stoi koło szkoły, a jest zaprzeczeniem prawdy historycznej. Radny 
uznał, iż w pierwszej kolejności należy usunąć tablicę, aby później podjąć działania w 
celu przeniesienia pomnika w inne miejsce.  Usunięcie pomnika z terenu szkoły 
pozwoli również na wykonanie ogrodzenia terenu szkoły.  
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Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zwrócił się do Radnego M. Kunta, czy w tej 
sprawie rozeznał procedurę realizacji wniosku w sprawie usunięcia tablicy z pomnika. 
 
Radny M. Kunt wyjaśnił, że w tej sprawie należy podjąć Uchwałę Rady Miasta, w 
której Rada zobowiąże  Burmistrza do jej realizacji. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie wniosek, aby w 
powyższej sprawie przygotować projekt uchwały na następną sesje Rady. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania. 
 
Radna M. Kopertowska –Krawiec przedstawiła pisma Dyrekcji SPZOZ w Kostrzynie  
nad Odrą, w których występują do Rady Miasta o udzielenie pomocy finansowej w 
zakupie niezbędnego sprzętu  do laparoskopii, gastroskopu i staplerów. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz nadmienił, że w sprawie szpitala miała odbyć 
sesja nadzwyczajna. Z wnioskiem o  zwołanie sesji miał wystąpić Burmistrz. W 
związku z tym, iż proces decyzyjny się wydłuża, nie było podstaw do zwołania sesji.  . 
Przewodniczący poinformował, iż uczestniczył w posiedzeniu Komisji Powiatu na 
temat szpitala, dlatego tez nie widzi przeszkód, aby Rada Miasta odbyła spotkanie i  
zajęła się tym tematem. 
 
Radny R. Andrys wnioskował o przeanalizowanie możliwości wprowadzenia dyżurów 
aptek, aby z jedna z nich  była czynna w godzinach w nocnych. Radny zwrócił się z 
pytaniem, czy dyrektor SPZOZ mógłby uruchomić całodobową aptekę na terenie 
szpitala? 
 
Radny B. Samosionek wyjaśnił, że prowadził rozmowy z kierownikiem apteki 
szpitalnej, który stwierdził, że ze względów lokalowych nie ma możliwości 
uruchomienia apteki całodobowej, ogólnodostępnej. 
 
Przewodniczący Radny M. Tatarewicz był zdania, że nie ma potrzeby otwierania 
nowej apteki, wystarczyłoby wprowadzenie dyżurów funkcjonujących już aptek. 
 
Radny Mieczysław Jaszcz zgłosił wnioski w sprawach : 
1) zlikwidowania przyczyn powstawania kałuż na skrzyżowaniu ulicy Głównej z 

Drzewicką. 
2) Usprawnienia przejazdu samochodów przy ul. Drzewickiej (nr 50-60), ponieważ 

dotychczasowe usytuowanie pojemników na odpady powoduje utrudnienia w 
ruchu drogowym. 

3) Spowodowania usunięcia bądź zabezpieczenia płotu betonowego przy                    
ul. Drzewickiej. 

4) Wystąpienia do właściciela o zabezpieczenie obiektu (byłego kasyna wojskowego) 
przy ul. Kościuszki. 

 
Radny R. Andrys w imieniu mieszkańców ul. Drzewickiej również zwrócił się z 
wnioskiem o usunięcie, bądź zabezpieczenie płotu betonowego przy ul. Drzewickiej. 
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Radny P. Tadla wnioskował o usunięcie przyczyn powstawania kałuż na                              
Os. Owocowym w ramach usunięcia wad w okresie gwarancji. 
Radna Maria Nowakowska w imieniu mieszkańców Os. Słowiańskiego wnioskowała 
do Rady Miasta i Urzędu Miasta o udzielenie pomocy w rozwiązaniu problemu z 
usytuowaniem pojemników na odpady komunalne na tym osiedlu. 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz  wnioskował o usunięcie przyczyn powstawania 
kałuży przy  ul. Żeglarskiej 30. 
 

Ad. 7 – Sprawy różne. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady M. Tatarewicz 
przedstawił skargę Wojewody na Uchwałę Nr XLII/379/07 Rady Miasta Kostrzyn nad 
Odrą w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 29 czerwca 2006 r., 
skierowaną za pośrednictwem Rady Miasta do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. W związku z tym, iż sprawa była omawiana na posiedzeniach 
Komisji, na których postanowiono nie kwestionować skargi Wojewody -  
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie uwzględnienie skargi w 
całości. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 8 głosami „za,  
7 głosami „wstrzymującymi” – postanowiła uwzględnić w całości skargę Wojewody 
na Uchwałę Nr XLII/379/07 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 29 czerwca 2006 r. 
 
W związku z tym, że porządek obrad IV sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 

 
 
 
 
 
 

 


